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Het is ons niet helemaal duidelijk waarom de huur van het sociaal cultureel werk is afgenomen  

verenigingen kunnen nu niet meer per uur huren maar per dagdeel. Dit betekent toch dat ze er per 

saldo minder van zijn geworden. 
De overwegingen bij het vaststellen van huurtarieven valt buiten de afbakening van de Midterm Review.  

 

Is er een reden te bedenken voor de dalende trend op het gebied van de cultuurparticipatie? 

Zoals op pagina 19 van de Review aangegeven wordt heeft de traditionele cultuurparticipatie in 

toenemende mate concurrentie van andere activiteiten, bijvoorbeeld internet en sociale media.  

 

Er is een afname van de leden geconstateerd van 0,3 %.  
Dit is niet correct. Er is geen overzicht gegeven van het aantal leden van verenigingen in de Review. 

De 0,3% betreft de ruwe elasticiteit, zoals gedefinieerd in de formule op pagina 16. 

 

Er zijn ook verenigingen die geen leden hebben en toch goed werk doen ten algemene nutte. Hier 

heeft de hele gemeenschap iets aan.  (oranje vereniging, stichting muzische vorming) Is het mogelijk 

dat er in de subsidie een knip wordt gemaakt tussen verenigingen met leden en verenigingen zonder 

leden. Verenigingen met leden hebben de mogelijkheid de contributie te verhogen. Verenigingen 

zonder leden niet, terwijl zij zaken organiseren voor de hele bevolking. 
In het door de raad vastgestelde subsidiebeleid is vastgelegd dat de organisatievorm van een 

stichting, vereniging of anderszins geen criterium is voor subsidieverstrekking. Wij subsidiëren geen 

verenigingen of leden, maar activiteiten.  

 
De uitkomsten van de midtermrevieuw zijn gemiddelden. Zijn er verenigingen die echt in de 

problemen zijn gekomen. Welk maatwerk is er voor deze verenigingen ingezet?  bijv kwantum 

korting bij de huur van veel binnen velden. 

Er zijn tot op heden naar ons weten geen verenigingen die door tarieven hun activiteiten hebben moeten 

beëindigden. We hebben met een aantal verenigingen gesproken die financiële problemen 

hebben/hadden. In deze gevallen was er altijd sprake van een samengestelde problematiek, bijvoorbeeld 

een verminderde populariteit van de sport/activiteit, concurrentie van andere verenigingen of 

ontoereikend financieel beheer. In een aantal gevallen hebben wij maatwerk geboden. Zo heeft DOTO de 

exploitatie van de horeca in De Zijde op zich genomen, via deze weg kunnen zij door inzet van 

vrijwilligers inkomsten genereren. De tarieven van batmintonvereniging zijn in overeenstemming 

gebracht met het aantal batmintonbanen in hun sporthal, de bowling- en schietbanen zijn met de inzet 

van gebruikers gerenoveerd. Momenteel onderzoekt een stagiair op de afdeling EMO op welke wijze wij 

nog meer ondersteuning kunnen bieden aan verenigingen.    

 

Wanneer komt de huisvestingsvraag aan de orde? 

Het is ons onduidelijk om welke huisvestingsvraag het hierbij gaat.  

 

 

Met een vriendelijke groet, 

gemeente Lansingerland 
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